
Betreft: voornemen van de Minister voor Natuur en Stikstof omtrent sluiting jacht op 

het haas en konijn. 

 

Excellentie, 

 

Onder de jagers in Nederland is veel onrust ontstaan door het voornemen van u om de 

jacht op haas in drie provincies en het konijn landelijk te sluiten voor het aankomend 

seizoen (2022/2023) in geheel Nederland. 

Allereerst wil ik u via deze weg vertellen dat ik hier als belanghebbende op tegen ben en 

hoop u uit te kunnen leggen waarom. 

 

 

Van kinds af aan ben ik opgegroeid in de jacht, beheer en schadebestrijding en hoop dit ook 

weer door te mogen geven aan de volgende generatie. In deze periode van beginnend drijver 

naar jong jager tot jachtaktehouder heb ik het nodige zien veranderen in ons land. De jager 

van nu moet een bijzonder getalenteerd persoon zijn die naast de jacht, beheer en 

schadebestrijding ook thuis moet zijn in de administratieve werkzaamheden die zijn of haar 

passie met zich meebrengen. Denkt u hierbij alleen al aan het melden in het Fauna Registratie 

Systeem (FRS) van geschoten (schadelijk)wild. Daarnaast dient hij of zij zowel gevraagd en 

ongevraagd als vraagbaak voor populatiebeheer en weet als geen ander wat er in zijn of haar 

jachtveld gebeurd. Op deze manier zou het voor u al heel makkelijk moeten zijn om een 

accurate inschatting te kunnen maken dat cijfers van andere partijen wellicht niet helemaal 

juist zijn. Sterker nog, wat nu wordt geschetst door SOVON kan ik op geen enkele manier 

weerleggen met de werkelijkheid die ik in mijn eigen jachtveld zie.  

 

Het veld waar ik de jacht beheer en schadebestrijding in uitvoer kenmerkt zich door de  

teelt van schadegevoelige gewassen. Hierbij moet u denken aan de bollenteelt en 

vollegrondsteelt. Hierbij balanceren wij continue tussen de grondgebruiker en een gezonde 

wildstand. Als geen ander is de jager hierin de specialist die op accurate wijze kan handelen 

door schades binnen de perken te houden en tevens de wildstand op een gezond peil te 

houden. Door dit handelen voorkomen wij onnodige schades aan de gewassen en zal de 

grondgebruiker ook in mindere mate een claim doen op schadevergoeding.  

 

Daarnaast wil ik u ook graag wijzen op het maatschappelijk belang van de jager. Mits u hem 

hier de kans voor geeft is de jager uw ogen en oren in het veld. Deze persoon valt dingen op 

waar anderen het achter hun bureau pas zien zodra het te laat is. Denk hierbij aan konijnen 

holen en vossenburchten in dijken en zeeweringen welke er liggen om ons te beschermen 

tegen het water. Door uw mogelijke verbod lopen in mijn ogen onze dijken en zeeweringen 

een onnodig gevaar.  

De jagers veelal verenigd in een wildbeheereenheid (WBE) voeren al jaren tellingen uit en 

weten dus als geen ander wat er in hun WBE’s afspeelt. Het bevreemd mij dan ook dat u deze 

gegevens niet gebruikt in de onderzoeken. Vanuit de WBE’s worden ook tal van initiatieven 

ontplooid samen met grondeigenaren, terrein beherende organisaties (TBO) en gemeentes. 

Enkele voorbeelden hiervan zijn: broedkorven plaatsen, inzaaien akkerranden, 

biotoopverbetering en beheer ganzenpopulaties.  

 

Ik denk dat u in plaats van deze groep af te stoten juist moet omarmen en intensiever met ons 

moet gaan samenwerken naar een mooie bio diverse omgeving. Iets wat in mijn ogen 

onlosmakelijk samengaat met jacht, beheer en schadebestrijding. 

 



Ik hoop dat u dat u met deze internetconsultatie tot een weloverwogen standpunt komt wat 

onze Nederlandse natuur ten goede komt en waarin de jager zijn plek krijgt die hij verdiend.  

 

 

 


